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Artiče, 19. 11. 2024 

Štev. dok.: 52 -O-1/2024 

 

Z A P I S N I K 

8. redne seje sveta KS , ki je potekala v torek, 19. 11. 2024 ob 19. uri v prostorih tajništva KS  

 

PRISOTNI: Lia Zorko, Franc Molan, Romana Presker, Uroš Predanič, Darja Germšek Predanič in Martin 

Bevc. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Ivan Kostevc in Aleš Vodeb 

 

Ostali prisotni: Simona Mlakar – administrator za KS 

 

V skladu s 66. členom Statuta občine Brežice (Uradni list RS, št. 100/21) in 8. členom Poslovnika 

občinskega sveta občine Brežice (Uradni list RS, št. 100/21) je 8. redno sejo Sveta KS Artiče sklicala 

predsednica sveta KS, Darja Germšek Predanič.  

Ad.1 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

Predsednica sveta je ugotovila prisotnost članov sveta in predstavila dnevni red seje ter predlagala 

dopolnitev dnevnega reda. Pod točko 9 je predlagala, da se obravnava stanje ekološkega otoka na 

javnem dobru, na cesti proti Volčjem in pod točko 10 izvolitev članov komisije za pripravo inventurnih 

popisov za leto 2024.  

Vsled navedenega se je dnevni red spremenil, kot sledi:   

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

2. Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS Artiče, z dne 4. 6. 2024  in poročilo o izvršitvi 

         sklepov te seje. 

3. Poročilo o opravljenih nalogah v času od maja do oktobra in seznanitev s porabo sredstev in stanjem 

na TRR. 

4. Pobuda PGD Dečno selo (dodatna parkirna mesta za potrebe gasilcev).  
5. Popravki na cenikih  - Banova domačija, Mrliška vežica.  
6. Banova domačija –  čebelnjak, sadovnjak  in upravljanje celotnega kompleksa. 
7. Nujnost sanacije OŠ Artiče. 
8. Pobuda za sanacijo in asfaltiranje JP 526451 Sp. Pohanca – Kostevc - Nikolič. 
9. Ekološki otok na cesti proti Volčjem. 



2 

 

10. Izvolitev članov komisije za izvedbo inventurnih popisov za l.2024. 
11. Razno seznanitev z: 

- Kanalizacija Artiče. 

- Urejanje vodotokov na območju KS Artiče. 

- Izpust  gnojnice v Trebežu.  

- Umirjanje prometa na državni cesti skozi Artiče. 

- Sanacija prepusta na državni cesti v Gornjem Lenartu. 

- Vzdrževanja objektov participativnega proračuna v Banovi hosti in vzdrževanje sadjarske poti. 

-  Obnova Čelske ceste, LC 191271 Dolenja vas pri Artičah – Zdole. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Ugotovljeno je, da je na 8. redni seji bilo prisotnih šest (6) članov sveta KS od skupnega števila osem 

(8) članov in da je sklepčnost za izvedbo seje zagotovljena. Prisotni so se strinjali s  predlaganim 

dnevnim redom. 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

Ad.2 

Potrditev zapisnika 7. redne seje sveta KS Artiče, z dne 4.6.2024  in poročilo o izvršitvi  sklepov te seje. 

 

Zapisnik je bil članom sveta na vpogled poslan po elektronski pošti, zato so bili z vsebino tega že 

seznanjeni.  

Pregledali so se sklepi 7. redne seje kot sledi: 

 Ad.3 – Prenova spletne strani -  realiziran. Nova spletna stran deluje. V nekaterih delih bodo še 

narejene  izboljšave.   

 Ad.4 – Umiritev hitrosti prometa na JP v naseljih KS (Glogov Brod, Arnovo selo, Artiče) – ni 

realiziran. Na občino nismo podali predloga za  namestitev opozorilnika hitrosti na JP št.526221 

– Artiče šola-vas (Umek), ker nam je bilo s strani strokovnih služb  obrazloženo, da se odsek  

javne poti ne nahaja v neposredni bližini osnovne šole in da dodatni ukrepi niso potrebni.  

 Ad.5 - Opozorila krajanov na ureditev kanalizacije, javne razsvetljave, križišča Kloke , dela Čelske 

ceste – realiziran. Krajevna skupnost se drži prejetih navodil občinske strokovne službe in  vse 

krajane, ki želijo pojasnila v zvezi z navedeno ureditvijo usmerijo na pristojni oddelek OKIGJS. 

 Ad.6 - Plan izvedbe del v letu 2024 – še v izvajanju. 

 Ad.7 - Promet pri OŠ Artiče – realiziran. Svet KS je podal mnenje, ki je bilo poslano občinskim 

strokovnim službam in OŠ Artiče. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS potrjuje poročilo predsednice o izvedbi sklepov 7. redne seje. Prav tako svet KS potrjuje 

zapisnik 7. redne seje. Potrjeni zapisnik se objavi na internetni strani KS Artiče in na spletni strani 

občine Brežice.   

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 
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Ad.3 

Poročilo o opravljenih nalogah v času od maja do oktobra in seznanitev s porabo sredstev in 

stanjem na TRR 

 

 Predstavljene so bile aktivnosti, ki se jih je udeleževala predsednica KS kot sledi: 

 15. 6. 2024 – otvoritev lesenega mostu na Borštu. 

 19. 6. 2024 – sestanek s KUD (uporabnina PD Artiče). 

 29. 6. 2024 – ogled pokopališča po neurju (poti med grobovi). 

 1. 7. - 5. 7. 2024 – urejanje vodotokov po neurju (telefonski razgovori). 

 20. 8. 2024 – sestanek Banova domačija (urejanje tematskih poti). 

 21. 8. 2024 – sestanek PGD Spodnja Pohanca. 

 21. 8. 2024 – ogled za sanacijo odra Prosvetnega doma (izvajalec + predstavnik Občine Brežice). 

 24. 8. 2024 – ukrepanje zaradi vandalizma pri PD Artiče (kurjenje na stopnicah pri PD in vožnja z 

motorjem po podestu pred PD). 

 26. 8. 2024 – obvestilo PGD Obrežje zaradi sršenov v spomeniku pri PD Artiče. 

 28. 8. 2024 – ponovno ukrepanje zaradi vandalizma na igrišču (kurjenje na igrišču). 

 20. 9. 2024 – izdelava popisa del za sanacijo meteorne kanalizacije na cesti za pokopališčem). 

 26. 9. 2024 – udeležba na podelitvi priznanj (moja dežela 2024). 

 27. 9. 2024 – urejanje zelenja na zidu pokopališča. 

 28. 9. 2024 – obisk gospe Olge Bogovič (90 let). 

 2. 10. 2024 – sestanek glede vzdrževanja vodotokov ( David Flajnik, Nataša Sagernik, Neža Gliha, 

Alenka Kotar, Simona Mlakar).  

 23. 10. 2024 – srečanje otroških folklornih skupin Posavje – prisotnost na prireditvi. 

 27. 10. 2024 – udeležitev slavnostne seje v gradu v Brežicah. 

 7. 11. 2024 – sestanek  zaradi urejanja kategorizirane javne poti  (Kostevc – Nilkolič ) – Spodnja 

Pohanca ( Mojca Florjanič, Lia Zorko, Simona Mlakar).   

 3 x tedensko zalivanje asparagusov na Banovi domačiji 

Skladno s sprejetim planom del za leto 2024 so bile predstavljene naloge, ki so se izvajale  v  v času od 

maja do oktobra:  

PROSVETNI DOM 

- Redno čiščenje vseh prostorov – 1x tedensko ( čistilni servis Borislav Žigič). 

- Servis peči na olje. 

- Izvajanje rednih košenj ob objektu ( Komunala Brežice – podizvajalec Kostak). 

- Obrezovanje grmičkov (Komunala Brežice – podizvajalec Kostak). 

- Menjava predpražnikov na 4 tedne ( pogodba Lindstrom). 

- Nabava potrošnega materiala – Wc papir, papirnate brisače…. ( pogodba Ivec). 

- Redno vzdrževanje požarnega sistema in zamenjava akumulatorja (pogodba Rival). 

- Vzdrževanje varnostne razsvetljave ( pogodba Rival). 

- Elektro vzdrževalna dela – zamenjava varnostnih svetil, zamenjava svetilk na senzor, zamenjava 

zatemnilnega releja, zamenjava 2 kos led reflektor.   

- Meritve strelovodne inštalacije.   

- Druga vzdrževalna dela.  

 

POKOPALIŠČE IN MRLIŠKA VEŽICA  
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- Dokončanje del na novem zidu ( namestitev ograje in zasaditev zelenja) 

- Izvajanje rednih košenj, obrezovanje grmičkov in cipres ter zatiranje pleveli na vmesnih poteh. 

- Sanacija vmesnih poti po neurju in druga vzdrževalna dela.  

- Redno čiščenje okoli zabojnikov za smeti.   

- Redno čiščenje mrliške vežice.  

 

UREJANJE KRAJA IN BANOVA DOMAČIJA 

- Odstranitev sršenjega gnezda na spomeniku pred PD. 

- Nabava zastav za drogove pred PD. 

- Nabava novih zunanjih košev za smeti  - 4 kos. 

- Nabava okrasnih venčkov za na vrata. 

- Redne košnje znotraj kompleksa BD in košnja travnika v sadovnjaku. 

- Popravilo lesene ograje.  

 

Skladno z navodili občinskih strokovnih služb je KS v sodelovanju s Komunalo Brežice izvajala vsa 

potrebna investicijsko vzdrževalna dela na/ob javnih poteh in javnih površinah (redne košnje vseh javnih 

površin, čiščenje jarkov ob javnih poteh,  gramoziranje makadamskih poti, mulčenje zarasti ob javnih 

poteh …) .    

 

PORABA IN STANJE SREDSTEV NA TRR na dan 19.11.2024 : 

KUMULATIVA V DOBRO  -    88.371,42€ 

KUMULATIVA V BREME   -    61.012,86€ 

RAZPOLOŽLJIVO STANJE NA DAN 19.11.2024 = 27.358,56€ 

  
  

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so seznanjeni z opravljenimi nalogami, ki jih je KS izvajala v času od maja do oktobra in 
s porabo sredstev ter stanjem sredstev na TRR na dan 19.11.2024. Člani sveta se strinjajo, da se 
sredstva namenjajo za dela in nabavo po sprejetem planu, razen v primeru kadar gre za izvedbo 
interventnih del.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest)  glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.4 

Pobuda PGD Dečno selo (dodatna parkirna mesta za potrebe gasilcev). 
 

Ivan Kostevc  je opravil razgovore z g. Cerjakom in županom. Konkretnih odgovor na kakšen način bi bilo 

možno vzpostaviti nova parkirna mesta ob gasilskem domu ni prejel.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 
Svet KS bo še počakal na predlog občine in g. Cerjaka. Do takrat svet KS ne bo sprejemal odločitev. 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest)  (sedem) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 
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Ad.5 

Popravki na cenikih  - Banova domačija, Mrliška vežica. 
 

Članom sveta so bile predstavljene obrazložitve glede določenih sprememb na cenikih.  
 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so se strinjali, da se na obstoječih cenikih naredijo popravki in da se nov cenik objavi na 

spletno stran KS Artiče.  

  

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.6 

Banova domačija –  čebelnjak, sadovnjak  in upravljanje celotnega kompleksa 

Od Čebelarskega društva Brežice (ČD) smo prejeli pobudo za obuditev čebelnjaka na Banovi domačiji. 

Seznanili so nas, da imajo čebelarja iz Arnovega sela, ki je v čebelnjak na Banovi domačiji pripravljen 

vnesti 4 panje in skrbeti za njih.  

Članom sveta je bil predlog zanimiv, vendar so nekateri imeli pomisleke glede naselitve čebel v 

neposredni bližini domačije, ker Banovo domačijo z okolico uporablja šola in vrtec, izvajajo se prireditve 

kjer je prisotnih večje število obiskovalcev, vemo pa, da se zadeve ko čebele niso zadovoljne z okoljem  

lahko zakomplicirajo.  

Člani sveta so bili seznanjeni, da nas je Nataša Sagernik obvestila, da je glede naselitev čebel govorila s 

predstavnikom Sadjarskega društva Mitjo Molanom kot tudi z ravnateljico OŠ Vesno Bogovič in da se 

društvo ter šola strinjajo s tem. Prejeli smo tudi prošnjo za možnost dodelitve praznega prostora v 

gospodarskem poslopju za čebelarsko opremo.  

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS podpira pobudo, da se čebelnjak obudi, s tem, da KS glede tega nima dodatnih stroškov. KS 

kot upravljavec Banove domačije dodatnega prostora v gospodarskem poslopju ne more zagotoviti, 

ker je prostor na katerega je ČD računalo še poln starega orodja, katerega  se sami ne upamo zavreči. 

S ČD se naj sklene pogodba o upravljanju čebelnjaka, v kateri naj se opredeli kdo bo poskrbel za 

obnovo čebelnjaka in kdo bo nosil stroške tega ter na kakšen način se bo vršilo vzdrževanje čebelnjaka 

ter kdo bo nosil  vso odgovornost  .   

 

Ker se je v letošnjem letu na Banovi domačiji odvijalo več različnih dejavnosti (projekt Oživitev Banove 

domačije z različnimi zavodi, projekti OŠ Artiče, prireditve društev, najemi KS ) za katere smo kot 

upravljavec  bili dolžni zagotavljati, da je bil kompleks Banove domačije varen,  čist in urejen in zaradi 

dejstva da za vodenje/ promocijo še vedno nimamo določenega  zavoda/osebe, svet KS predlaga, da 

se Banova domačija preda v celotno upravljanje enemu od občinskih zavodov ( šola, ZPTM, Posavski 

muzej Brežice).  

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest)  glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 



6 

 

 

Ad. 7 

Nujnost sanacije OŠ Artiče. 
 

KS je prejela prvi dopis OŠ Artiče, s katerim smo bili seznanjeni o težavah z zgradbo šole in prošnjo za 
pomoč pri nagovarjanju članov občinskega sveta in župana, da je nujno potrebno poiskati način 
financiranja, ki bo sprejemljiv za občino in z gradnjo objekta končno začeti. Predstavniki šole so 
prepričani, da na občini do sedaj ni bilo ustreznega interesa in da je potrebno iskati druge načine 
pomoči.   
 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS se strinja, da kraj, krajani, učenci in zaposleni potrebujemo novo zgradbo in da je za  vse nas 

zelo pomembno, da občina poišče ustrezen način financiranja. Dokler je obstoječi objekt še v uporabi 

pa je potrebno poskrbeti za varnost vseh uporabnikov.  

Člani sveta so predlagali, da se v tem razmišljanju poda tudi odgovor predstavnikom šole.   

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.8 

Pobuda za sanacijo in asfaltiranje JP 526451 Sp. Pohanca – Kostevc - Nikolič. 
 
Na prošnjo Mojce Florjanič smo dne 7. 11. 2024 v prisotnosti Nikolič Tine, Umek Miha, Mojca Florjanič, 
Darja Germšek Predanič, Lia Zorko in Simona Mlakar v prostorih tajništva izvedli sestanek na temo 
urejanja kategorizirane makadamske javne poti, ki vodi k dvema družinama Kostevc, Nikolič-Umek in 
omogoča dostope do obdelovalnih površni kmetovalcem v Spodnji Pohanci. Prejeli smo pobudo, da se 
na poti ustrezno reši odvodnjavanje in da se pot asfaltira.  
Prisotnim je bilo obrazloženo, da KS za  izvedbo asfaltacije nima razpoložljivih sredstev, ker smo v okviru 
teh dolžni izvajati le nujna letna vzdrževalna dela na /ob javnih poteh, za ostalo vlaganje v ceste pa lahko 
poskrbi občina in da se je glede tega potrebno obrniti na njih.    
 
 
 

UGOTOVITVENI SKLEP 
Člani sveta so potrdili navedbo, da KS za izvedbo asfaltacije javne poti, ki poteka po javnem dobru 
nima razpoložljivih sredstev. Poleg tega imamo težavo, ker je po prejetih informacijah strokovne 
službe javno dobro za izvedbo asfaltacije preozko.  
Z občino je potrebno poiskati način, da se najprej odkupi del zemljišča in da se v proračunu zagotovijo 
sredstva za  financiranje odkupa kakor tudi investicije.   
Člani sveta so opozorili, da naj bi se po planu KS, ki smo ga dostavili občini prioritetno asfaltirala  JP 
526531 v Arnovem selu in da ne vidijo razloga, da se ne bi držali tega.    
 
Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 
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Ad.9 
Ekološki otok na cesti proti Volčjem. 

 
Komunalo Brežice in občinske strokovne službe oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske 
javne službe smo obvestili, da se krajani Artič kar naprej obračajo na KS in nas opozarjajo na 
katastrofalno neurejen eko otok na cesti proti Volčjem. 
Prejeli smo odgovor Komunale Brežice, ki se strinja s tem da je stanje tega otoka katastrofalno in da so 
prav zaradi tega že večkrat ukrepali in predajali zahtevek za postopkovni prekršek z uporabnikovimi 
podatki o nepravilno odloženi embalaži. Predlagali so, da se otok prestavi na ustreznejše zemljišče na 
javnem dobru ali pa da se ga enostavno ukine.  
  

UGOTOVITVENI SKLEP 
Nadomestne lokacije za eko otok v Artičah KS ne more najti, ker nimamo primernega  javnega dobra. 
Svet KS predlaga, da se otok uredi na način, da se pod zabojniki naredi betonska podlaga ali asfalt in 
namesti ograja. Prav tako se je predlagalo, da Komunalo Brežice pozovemo, da se poišče način in 
preveri ali gospodinjstva sploh imajo zabojnike za mešane komunalne odpadke/embalažo.    
 
Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 
Ad.10 

Izvolitev članov komisije za izvedbo inventurnih popisov za l.2024. 
 

Za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja, popis sredstev, ki so predmet premoženjske bilance, 

zalog materiala, denarnih sredstev, terjatev in obveznosti potrebno imenovati inventurno komisijo. 

Predsednica sveta je članom sveta predlagala, da se za navedeno imenuje komisija v sestavi naslednjih 

članov: 

-  Darja Germšek Predanič – predsednica komisije 

-  Romana Presker – članica komisije 

-  Uroš Predanič – član komisije 

 
UGOTOVITVENI SKLEP 

Za izvedbo inventurnih popisov se imenuje inventurna komisija v sestavi: 
-  Darja Germšek Predanič – predsednica komisije 

-  Romana Presker – članica komisije 

-  Uroš Predanič – član komisije 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 
 

Ad.11 
Razno seznanitev z: 

- Kanalizacija Artiče. 

Soglasja so skoraj vsa rešena. Do konca novembra bo projektna dokumentacija pripravljena,  vložena bo 

vloga za izdajo gradbenega dovoljenja.  

- Urejanje vodotokov na območju KS Artiče. 

Na pobudo Nataše Sagernik in KS smo izvedli sestanek z upravljavcem vodotokov VGP, Direkcijo za vode 

in Občino Brežice. Dogovorili smo se, da nas občina redno seznanja z načrtovanim urejanjem, ki ga 
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prejmejo od DRSV in da je za zmanjšanje poplavne ogroženosti na naslovu Trebež 43 nujno potrebna 

zamenjava prepusta s škatlastim prepustom čim večjih dimenzij.   

- Izpust  gnojnice v Trebežu.  

Prejeli smo informacijo, da analiza vode na vodnem zajetju Glogov Brod  ni ustrezna. O tem smo 

povprašali pristojne na  Komunali Brežice, ki nam odgovora še ni podala.  

- Umirjanje prometa na državni cesti skozi Artiče. 

Prejeli smo pobude in predloge krajanov za umirjanje prometa. Zadevo je tudi na občinskem svetu 

predstavila svetnica Nataša Sagernik. Župan je podal odgovor, da cesta ni v neposredni OŠ in da ne 

vidi nujnosti za dodatne ukrepe, da pa se bodo o dodatnih  možnostih pogovarjali z DRSI..   

- Sanacija prepusta na državni cesti v Gornjem Lenartu. 

Seznanjeni smo, da se čaka na sredstva in da je dogovorjeno, da se zadeva reši  do konca leta.  

- Vzdrževanja objektov participativnega proračuna v Banovi hosti in vzdrževanje sadjarske poti. 

Odgovor župana je, da sredstva za vzdrževanje objektov participativnega proračuna občina 

krajevnim skupnostim namensko ne zagotavlja, ker se ta zagotavljajo skozi delovanje. Kako se 

potem  razporejajo naprej  pa je stvar posamezne krajevne skupnosti.    

-  Obnova Čelske ceste, LC 191271 Dolenja vas pri Artičah – Zdole. 

Obnova odseka je zaključena.   

 

Pripombe/ predlogi:  

Uroš Predanič je izpostavil, da plaz na cesti proti lovskemu domu sploh ni bil saniran kot bi moral 
biti. Plaz je potrebno ustrezno sanirati in postaviti škarpo.  
 
Krajani predlagajo, da je na LC Glogov Brod – Brezina zaradi prisotnosti divjadi potrebno namestiti 
modri smernik za divjad. 
 

Seja je bila zaključena ob 23:00  .  

 

Zapisala: Simona Mlakar 

                                                   

                                                      Darja Germšek Predanič 

                                                         Predsednica sveta KS Artiče        

    

                                                                                                   


